
петък 29 ноември 2024 година/34 брой 229 (9568) 1 лв.
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Поредният седми провал 
на усилията да бъде избран 
председател на нс доведе 
до чистки в “Продължава-
ме промяната”. От партията 
обявиха, че са изключили 
Даниел Лорер от редиците си 
и от ръководните органи и са 
поискали оставката на явор 
Божанков, защото отказали 

да подкрепят кандидата от 
итн силви кирилов. 

Божанков не е член на 
ПП, а е само депутат от ней-
ната квота, но Лорер е в ръ-
ководството на формацията. 

При поредното гласуване 
силви кирилов взе 118 гла-
са, 103 бяха “против”, 17 се 
въздържаха. Лорер и Божан-

ков бяха гласували “против” 
и “въздържал се”. От итн 
призоваха двамата да раз-
мислят. При прегласуването 
обаче един от гласовете в 
подкрепа падна и резулта-
тът за най-възрастния депу-
тат стана 117 “за”, 104 бяха 
“против”, а 17 се въздържа-
ха. Гласовете “против” от 

ПП-ДБ станаха 2, а един все 
още се въздържаше.

Оказа се, че надежда 
Йорданова от “Демократич-
на България” е гласувала 
“против”. По-късно тя се оп-
равда, че вотът й е бил отче-
тен грешно, защото пултът 
за гласуване не е сработил.
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Изхвърлиха Лорер и Божанков 
от коалицията, защото гласували против
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Гласувах против новата европей-
ска комисия, така както гласувах и 
против Урсула фон дер Лайен като 
председател на ек преди 5 месеца.

За разлика от юли, когато само ня-
колко колеги от Групата на социалисти-
те и демократите бяхме против, този път 
43-ма гласуваха против и въздържал се. 
Осъзнаването започна, но не беше дос-
татъчно и ек все пак беше одобрена, с 
исторически най-ниския резултат.

Моите аргументи:
- европейският съюз има нужда 

от дълбоки промени, но му даваме 
още от същото;

- изслушванията на някои от ев-
рокомисарите не завършиха с обек-
тивни оценки, а с договорки и сдел-
ки, които да гарантират, че няма да 
има върнати кандидати;

- не смятам, че социалистите мо-
жем да застанем политически зад 
тази комисия заедно с дясната ев-
ропейска народна партия, защото те 
доказаха, че не спазват ангажимен-
тите си и в зависимост от собстве-
ната си изгода формират мнозинства 
ту с нас, ту с крайната десница; това 
е ясен сигнал, че договорените поли-
тики може да не бъдат реализирани;

- накрая, смятам, че Групата на 
социалистите трябва да има по-кате-
горични леви позиции и  по-радикал-
но поведение, да работи за изграж-
дане на ляв блок в европарламента, 
защото политиката на съглашател-
ства и компромиси ще продължи да 
разочарова избирателите ни.

все пак пожелавам успех на новата 
европейска комисия и на българския 
еврокомисар екатерина Захариева, 
ще се радвам да бъда опроверган. в 
същото време ще упражнявам всички 
мои права на парламентарен контрол 
и на законодател, за да отстоявам ин-
тересите на гражданите, които са ме 
избрали за техен представител.

в кадър

осъдиха пРоКуРатуРата за бездействие
Прокуратурата беше осъдена от САС да заплати 60 000 лв. за  

забавено правосъдие по делото “Алабин” за смъртта на две жени, 
които бяха премазани от рухнала сграда преди 18 години.

на челно място
сме в евРопа 
по смъРтност 
на пътя

игнат дълбоКов:
Комедийният жанР
ми е пò на съРце

още от същото
  �

Кристиан ВиГенин

тиКтоК 
политиците -
КаК се печелят 
избоРите днес

чистки в пп след
провала на Кирилов

Стр. 11

Снимка бта 

Протест против предвидената ширина на тротоарите от 92 см при разширяването 
на ул. „Опълченска“ се проведе пред Столичната община
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Шефовете 
на фифа 
и уефа идват 
в софия
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